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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 161 af 19. november 
2010. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Hækkerup 
(S).

(Alm. del).

Troels Lund Poulsen

/Søren W. Clausen 
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SAU alm. del Svar på Spørgsmål 161
Offentligt



Side 2

Spørgsmål: 

Ministeren bedes oplyse, hvor ofte det inden for det seneste år er forekommet, at SKAT ik-
ke har nået at anmelde krav indenfor fristen på otte uger og oplyse størrelsen af de beløb, 
der i givet fald er tale om. 

Svar: 

Der foreligger ikke statistiske oplysninger, der kan belyse omfanget af gældssaneringssa-
ger, hvor SKAT ikke har nået at anmelde sit krav inden for anmeldelsesfristen, jf. de priori-
teringer, der er fastlagt på området og som jeg har redegjort for ved besvarelsen af spørgs-
mål 163, Alm. del. 

SKAT har oplyst, at anmeldelse af krav generelt sker til tiden, men at det selvfølgelig ikke 
kan udelukkes, at der sker fejl, således at der ikke anmeldes til tiden. 


